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Beste dames/heren,

Door Cranendonck Actief! zijn enkele artikel 38 vragen gesteld over het goederenvervoer over het spoort 
tussen Budel en Weert. Hieronder vindt u deze vragen en de beantwoording hiervan.

„Het college van burgemeester en wethouders is medio december geconfronteerd met het 
bericht dat vervoerder Lineas, in samenwerking met lokale industriële spelers, gaat starten met 
structureel goederenvervoer op het traject tussen Hamont-Budel-Schoot-Weert."
Vraag: Is bekend welke lokale spelers dit zijn ?

De gemeente is door de vervoerder en één van de bedrijven voor wie het vervoer wordt uitgevoerd 
geïnformeerd. Het staat andere vervoerders vrij om ook gebruik te maken van dit baanvak, maar dat 
speelt op dit moment niet. Het is overigens niet gebruikelijk noch een verplichting dat 
spoorvervoerders een gemeente vooraf op de hoogte stellen als zij gebruik maken van het spoor.

„Er zijn nav de bezwaren ingediend door oa de Cemeente toen voorwaarden aangegeven waar 
Prorail (en dus ook de vervoerder) zich aan moet houden. Deze voorwaarden richten zich op het 
aantal treinen en hoe vaak ze mogen rijden. Dit betekent nu dat als zich er een vervoerder meldt 
bij Prorail, deze binnen de door de rechter aangegeven voorwaarden mag gaan rijden. De 
gemeente kan dit dus niet voorkomen.Spoorvervoerder Lineas benadrukt dat een uitgebreide 
risicoanalyse is uitgevoerd, met positieve uitslag."

Vraag: is dat betreffende rapport van de risicoanalyse voorhanden, kunnen wij dat ergens inzien?

Nee, de inhoud van dit rapport is ons op dit moment nog niet gekend. We hebben dit opgevraagd bij de 

vervoerder.

Vraag: Is er bekend welke stoffen zullen worden vervoerd? Met name het vervoer van brandbare 
en/of gevaarlijke stoffen is hierbij van belang.

De gemeente is niet exact op de hoogte welke stoffen worden vervoerd. In wet- en regelgeving is 
vastgelegd welke gevaarlijke stoffen over het Nederlandse spoor vervoerd mogen worden. Wel is bij de 
gemeente bekend dat een aantal stoffen die vervoerd worden op het traject Budel-Weert, vallen onder het
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Basisnet. Het Basisnet is een landelijk aangewezen netwerk voor het vervoer van gevaarlijke stoffen. Voor 
ieder traject waarover gevaarlijke stoffen worden vervoerd, is in de wet Basisnet een 'risicoplafond' 
vastgesteld. Dat geldt ook voor het traject Budel-Weert. Per kwartaal worden de realisatiecijfers van het 
vervoer van gevaarlijke stoffen gepubliceerd op de website:
https://www.infomil.nl/onderwerpen/veiligheid/basisnet-0/spoor/ Het traject Budel-Weert heeft hierin 
trajectnummer 320. Jaarlijks wordt door het Ministerie van lenW per traject getoetst of de risico's binnen 
de risicoplafonds zijn gebleven.

Onder gevaarlijke stoffen worden verstaan brandbare en giftige gassen en vloeistoffen. In diverse 
gradaties:

• brandbare gassen (zoals LPG, propyleen, butadieën, ethyleenoxide)
• toxische gassen (zoals ammoniak)
• zeer toxische gassen (chloor)
• zeer brandbare vloeistoffen (zoals benzine, aardgascondensaat)
• toxische vloeistoffen (acrylnitril)
• zeer toxische vloeistoffen (zoals fluorwaterstof, bromide)

Vraag: Indien het goederenvervoer wordt geïntensiveerd zijn er dan maatregelen voorzien om de 
oplopende wachttijden bij de spoorwegovergang nabij het stationsplein in Budel Schoot te 
minimaliseren?

Nee, in het kader van deze intensivering zijn er geen maatregelen voorzien.

Vraag: Is ook aangetoond dat de geluidsnormen op het traject binnen de gestelde normen 
blijven?

Het spoor geeft verschillende soorten geluid, waar verschillende wetten en regels voor zijn. Voor 
omwonenden is de Wet Milieubeheer en Wet Geluidshinder van belang. Deze wet - van het ministerie 
van Infrastructuur en Milieu - geeft onder meer de norm voor de geluidsbelasting op gevels van woningen 
langs het spoor. De wet regelt ook de naleving van de geluidproductieplafonds. Dat zijn heldere grenzen 
aan de hoeveelheid geluid door rijdende treinen. ProRail ziet er op toe dat het geluid binnen de 
geluidsnormen blijft.

Vraag: wanneer is de aangekondigde informatieavond voor de omwonenden en andere 
belangstellenden?

We hebben met ProRail afgesproken om samen een Question & Answer (Q&A) op te stellen naar 
aanleiding van vragen die zijn binnenkomen of mogelijk nog zullen binnenkomen. Deze Q&A plaatsen 
we op de gemeentelijke website. Daarnaast monitoren we of het nodig is om een informatiebijeenkomst 
te beleggen.
We zijn voornemens om tijdens de volgende dorpsraadvergaderingen in Budel-Schoot en Budel-Dorplein 
een toelichting te geven op de stand van zaken en waar nodig vragen te beantwoorden.

Wij hopen dat u hiermee voldoende antwoord op uw vragen heeft gekregen.
Met vriendelijke groet,

BURGEMEESTER EN WETHOUDERS VAN CRANENDONCK,
De secreta/a J De burgemeester (wnd.),

ir. J.A.G.M. Y^n Aaken mr. H.C.R.M. de Wijkerslooth
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